
Небојша Стефановић: Нема притиска на Вука Јеремића, потпуно се спинује и политички злоупотребљава трагедија убиства двојице гардиста
субота, 10 децембар 2016 10:40

 Министар унутрашњих послова Небојша Стефановић изјавио је да нема притиска на
Вука Јеремића и да му је жао што Јеремић раније није дао изјаву у вези са смрћу двојице
гардиста на Топчидеру у октобру 2014.

  "Жао ми је што Јеремић ни пре 12 година није дао неку изјаву. Потпуно се спинује и
политички злоупотребљава трагедија ових људи. Надам се да неће да се позивају на
мртвог Миодрага Ракића (бившег шефа кабинета тадашњег председника Србије Бориса
Тадића)", рекао је Стефановић Радио-телевизији Србије.

  

Стефановић је поновио да Јеремића није привела полиција, већ да је позив уручен
његовом адвокату.

  

"Надам се да ће се сви одазвати на позиве да дају изјаве и да се сазна шта се десило са
двојицом момака", рекао је Стефановић.

  

Стефановић је прецизирао да су адвокати породица убијених гардиста уредно поднели
захтев да Јеремић да исказ поводом тог случаја.
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"Потпуна је лаж да је полиција дошал да хапси Јеремића. Породице траже само да
Јеремић каже шта зна о том случају, јер они ни после 12 година не знају шта се стварно
тада десило, а не да на овоме он прави политичке поене", рекао је Стефановић на
РТС-у.

  

Према његовим речима, цео овај случај се "спинује и политички се злоупотребљава
судбина ових људи, који само желе сазнати истину".

  

Вук Јеремић, некадашњи саветник председника Србије Бориса Тадића и касније
министар спољних послова Србије, добио је позив да се данас јави у Службу за борбу
против организованог криминала како би дао изјаву у вези са убиством двојице гардиста
на Топчидеру.

  

Јеремић је рекао да ће се одазвати позиву и да позив полиције види као покушај
застрашивања након доласка у Србију.

  

(Бета-Танјуг)
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